
PROTOKÓŁ NR VII/2024 
z siódmej sesji Rady Gminy Świdnica 

w dniu 18 grudnia 2024 r. 
 
W dniu 18 grudnia 2024 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Świdnicy przy ul. 

Ogrodowej nr 37 odbyła się siódma sesja Rady Gminy Świdnica. Obrady rozpoczęto 18 grudnia 
2024 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:36 tego samego dnia. 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski otworzył siódmą sesję Rady 
Gminy Świdnica. Przywitał wszystkich przybyłych na sesję radnych, sołtysów, pracowników 
urzędu oraz mieszkańców. 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że obrady sesji są transmitowane 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto nagranie będzie 
udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził qworum zdolne do podejmowania uchwał.  
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obecni: 

1. Danuta Janek 
2. Krystyna Kołłątaj 
3. Izabela Kuchta 
4. Maria Łysiak 
5. Tomasz Marczewski 
6. Daniel Mazurkiewicz 
7. Wioletta Mazuro 
8. Adrian Miarka 
9. Jadwiga Olejarz 
10. Barbara Rogozińska-Klocek 
11. Adam Szreder 
12. Zofia Śmiejan 
13. Rafał Trafała 
14. Błażej Woźniak 
15. Żaneta Ziemiańska 

 
 
Ad 2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Marczewski poinformował, że porządek obrad został 
przedstawiony radnym. Zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku obrad. Nikt  
z obecnych nie zgłosił uwag.  
Przewodniczący zawnioskował o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 
12, punktu 13 w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami Gminy Świdnica na lata 2025-2028". 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 12. - puntu 13. Podjęcie uchwały  
w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Świdnica na lata 
2025-2028". 



Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Porządek po zmianach przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 27 listopada 2024 r. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Wolne wnioski i informacje.  
7. Interpelacje i zapytania radnych.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2024 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świdnica na lata 2024-2034. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Świdnica na 2025 r. 
1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
3) przedstawienie opinii komisji rady gminy, 
4) przedstawienie przyjętych poprawek do projektu uchwały budżetowej uwzględnionych 
przez wójta oraz uzasadnienia Wójta do wniosków nieuwzględnionych w projekcie uchwały 
budżetowej, 
5) dyskusja nad wprowadzonymi poprawkami, 
6) głosowanie nad poprawkami uwzględnionymi przez Wójta, 
7) dyskusja nad wnioskami nieuwzględnionymi przez Wójta, 
8) głosowanie nad wnioskami nieuwzględnionymi przez Wójta w projekcie uchwały 
budżetowej, 
9) głosowanie w sprawie przyjęcia budżetu. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świdnica na lata 2025-2038 r. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Świdnica na lata 2025-2028”. 
14. Zamknięcie obrad. 
 
 



Ad 3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 27 listopada 2024 r. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski zapytał, czy są uwagi do 
protokołu z VI sesji Rady Gminy Świdnica z dnia  27 listopada  2024 r.   
W związku z tym, że nie zgłoszono uwag, protokół został przyjęty przez aklamację.  

 
Ad 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 

Wójt Gminy Świdnica Izabela Mazurkiewicz-Kąkol przedstawiła sprawozdanie z okresu 
międzysesyjnego: 
 
26 listopada spotkała się z Wiceprezydentem Miasta Zielona Góra panem Jarosławem 
Flakowskim w sprawie porozumienia międzygminnego w zakresie gospodarki odpadami. 
Obecnie funkcjonuje porozumienie pomiędzy Miastem Zielona Góra a gminą Świdnica  
i gminami ościennymi odnośnie współpracy, możliwości składowania odpadów zmieszanych 
w Raculi. Z uwagi na to, że i stan prawny się zmienił i jest to dość stary dokument, rozpoczną 
się prace nad nowym dokumentem. 

26 listopada uczestniczyła w spotkaniu dyrektorów Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Lubuskiego oraz gmin członkowskich Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. Spotkanie 
dotyczyło to wydatkowania środków z Unii Europejskiej obecnej perspektywy.  

3 grudnia spotkała się z dyrektor żłobka panią Martą Wikierską oraz dyrektor Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Świdnicy panią Agnieszką Kulczyńską. 

4 grudnia spotkała się z dyrektor Instytutu Architektury i Budownictwa Uniwersytetu 
Zielonogórskiego w sprawie współpracy, którą gmina chciałaby nawiązać z studentami 
Uniwersytetu Zielonogórskiego. 

5 grudnia odbyło się spotkanie gmin wchodzących w skład Zielonogórskiego Związku 
Powiatowo-Gminnego oraz zarządem Związku Krośnieńskiego o możliwości współpracy 
międzyzwiązkowej. 

10 grudnia spotkała się z dyrektor żłobka panią Martą Wikierską. Spotkanie dotyczyło prac nad 
możliwością powiększenia sali żłobkowej w ramach programu Maluch Plus, na który 
otrzymano środki. 

12 grudnia spotkała się z Marszałkiem Województwa Lubuskiego panem Marcinem Jabłońskim 
w sprawie projektów termomodernizacyjnych i możliwości pozyskania środków unijnych na te 
cele.  

13 grudnia uczestniczyła w gali 25-lecia Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego. 

13 grudnia odbyło się pierwsze posiedzenie Gminnej Rady Seniorów kadencji 2024-2029. 
Przewodniczącą została wybrana pani Bogumiła Hajdasz. 

16 grudnia uczestniczyła w spotkaniu z podsekretarz stanu Ministerstwa Edukacji panią Izabelą 
Ziętką. Spotkanie dotyczyło oświaty i finansowania, a także systemowych zmiany, które 
powinny były być wprowadzone, nad którymi ministerstwo pracuje.  



17 grudnia uczestniczyła w wigilii Gminnego Dziennego Domu Seniora. 

17 grudnia wzięła udział w gali 20-lecia członkostwa Polski w Unii Europejskiej. 

Ad 5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski poinformował, że wszelkie 
działania podejmowane przez niego w tym okresie związane były z bieżącą działalnością 
Rady i biura rady. 
 
 
Ad 6. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów w Świdnicy Bogumiła Hajdasz podziękowała za 
wybór jej  na przewodniczącą rady seniorów. Podziękowała radnej Jadwidze Olejarz za jej 
charytatywną działalność. W ostatnim wydaniu gazety Lubuski Obywatel Press została opisana 
działalność koła gospodyń z Koźli.  
Podziękowała radnemu Rafałowi Trafale za wspólny wyjazd do Warszawy na forum i uroczystą 
galę wolontariatu. Zdobyliśmy jako wolontariusz województwa lubuskiego wyróżnienie. Było 
tylko pięć nagród, dwa wyróżnienia na całą Polskę i trzy nagrody. 
 
Radna Wioletta Mazuro podziękowała mieszkańcom Grabowca za współpracę i wsparcie.  
 
 
Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski  poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym do biura Rady nie wpłynęły interpelacje ani zapytania. Zapytał, czy ktoś  
z radnych chciałby złożyć w tej chwili interpelacje bądź zapytanie.  

Nikt z radnych nie złożył interpelacji ani zapytań. 
 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2024 rok. 
(druk 46) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że do projektu uchwały została 
zgłoszona autopoprawka, która została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji rady.  

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że opinia jest pozytywna, 
przy 13 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 



Głosowano wniosek w sprawie: 
autopoprawka w załączniku nr 1 i nr 2 zmiana pomiędzy klasyfikacją budżetową.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu z Gminy Świdnica na 2024 rok. wraz z 
autopoprawką.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VII/46/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
 
Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Świdnica na lata 2024-2034. (druk 47) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że do projektu uchwały została 
zgłoszona autopoprawka, która została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji rady.  

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że opinia jest pozytywna, 
przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany w załączniku nr 1 (uaktualniona kwota subwencji) .  
 



Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świdnica na 
lata 2024-2034. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VII/47/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Świdnica na 2025 r. 
(druk 48) 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował - Wymogi formalne wymagają, aby 
został wyszczególniony szereg podpunktów, które rada spełnić musi, więc ten punkt 10 naszego 
porządku, czyli podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Świdnica na 2025 rok, 
zawiera aż dziewięć podpunktów. Z racji tego, że do podpunktu 4 poprawek nie przedłożono, 
więc nie mamy w tym podpunkcie co przedstawiać. Skoro nie mamy co przedstawiać, to i 
dyskusja nad tym punktem odbyć się nie może. W podpunkcie 6 nie będziemy głosować nad 
poprawkami uwzględnionymi przez wójta, bo takowych nie było. Dyskusji nad wnioskami 
nieuwzględnionymi przez wójta także nie będziemy przeprowadzać, bo takowych nie było. 
Głosowania nad wnioskami nieuwzględnionymi przez wójta w projekcie uchwały budżetowej 
również nie będzie przeprowadzane, bo takich wniosków nie było.  
 
Skarbnik gminy poinformowała – Budżet na rok 2025 ustala dochody w kwocie 71 850 000 zł, 
z czego dochody bieżące wynoszą 52 167 300 zł, a dochody majątkowe 19 682 700 zł. Wydatki 
budżetu na rok 2025 ustalamy w kwocie 79 850 000, z czego wydatki budżetu obejmują 
wydatki bieżące w kwocie 48 050 000, a wydatki majątkowe 31 800 000, tak że mamy bardzo 
inwestycyjny budżet. Wynik budżetu ustalamy na początek deficytem w kwocie 8 000 000,  
z czego pokryjemy część z wolnych środków i część z emitowanych papierów wartościowych 
oraz pożyczki z BGK. W trakcie roku zobaczymy czy uda nam się w całości wykonać założone 
plany. Przychody ustalamy w kwocie 9 522 604,80, a rozchody w kwocie 1 522 604,80. Projekt 



uchwały był szczegółowo omawiany na komisjach budżetowych. Wydaje nam się, że to będzie 
bardzo dobry budżet i miejmy nadzieję, że uda się go zrealizować. 

Skarbnik gminy poinformowała o opinii, którą otrzymaliśmy 27 listopada z Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. Opinia wpłynęła pozytywna, bez uwag. W ocenie składu orzekającego 
przedłożony przez wójta gminę Świdnica projekt uchwały budżetowej na 2025 rok opracowany 
został zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Barbara Rogozińska-Klocek poinformowała, że opinia  
z posiedzenia wspólnego komisji pozytywna jednomyślnie, 14 głosów za. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym 
 

Głosowano w sprawie: 
głosowanie w sprawie przyjęcia budżetu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VII/48/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Świdnica na lata 2025-2038 r. (druk 49) 
 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Barbara Rogozińska-Klocek poinformowała, że opinia  
z posiedzenia wspólnego komisji pozytywna jednomyślnie, 14 głosów za. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. 

Skarbnik gminy - Tą uchwałą, tak jak co roku, uchylamy dotychczasową uchwałę 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. Ta obowiązuje na lata 2025-2038, zawiera w sobie 
wszystkie przedsięwzięcia, które chcemy zrealizować, jak również plany, kwoty długu.  

Nikt z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku  
z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które 
przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym 



 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świdnica 
na lata 2025-2038 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VII/49/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica. 
 
Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. (druk 50) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że opinia jest pozytywna, 
przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że w dniu 14 października 
br. do Urzędu Gminy Świdnica wpłynęła petycja - żądanie Fundacji im. Nikoli Tesli  
w Białymstoku dotycząca podjęcia przez Radę Gminy Świdnica stosownych uchwał o zakazie 
stosowania szczepionek HPV oraz innych szczepionek, z jednoczesnym poinformowaniem 
mieszkańców za pomocą mediów głównych, to jest telewizja, gazety, internet i lokalne media 
lub ulotek, o ich śmiertelnym działaniu. Zgodnie z art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 
roku o petycjach, petycja winna być rozpatrzona bez zbędnej zwłoki, jednak nie później niż  
w terminie 3 miesięcy od dnia jej złożenia. Petycja została skierowana do Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja rozpatrzyła petycję na posiedzeniu w dniu 2 
grudnia, biorąc pod uwagę prawo określone w ustawie o samorządzie gminnym. Komisja 
postanowiła nie uwzględnić żądania wyrażonego w złożonej petycji. Komisja ustaliła, że 
wszelkie informacje odnośnie szczepień są udostępnione do zapoznania się na stronie 
internetowej Ministerstwa Zdrowia, a szczepienia są dobrowolne. Bez zmian pozostaje reguła, 
że szczepienie przeciw HPV jest wymieniane jako zalecane, a nie obowiązkowe. Tylko od 
rodziców zależy, czy dziecko otrzyma preparat w postaci szczepionki, natomiast Ministerstwo 
Zdrowia i podległe mu instytucje prowadzą działania profilaktyczne oraz edukacyjne  
w zakresie zdrowia publicznego na poziomie ogólnokrajowym. Rzeczona petycja i żądanie  
w niej zawarte nie mieszczą się w kompetencjach Rady Gminy Świdnica. W związku  
z powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rekomenduje negatywne rozpatrzenie 
petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym 
 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VII/50/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Gminy Świdnica na lata 2025-2028. (druk 51) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że opinia jest pozytywna, 
przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 
Świdnica na lata 2025-2028". (druk 51).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VII/51/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 

 



Ad 14. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski zamknął obrady siódmej sesji 
Rady Gminy. 

 
Protokołowała:                                                                                          Przewodniczył: 

Anna Równicka                                                                                      Tomasz Marczewski 

   


